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Temat budowy kanalizacji sanitarnej na terenie Aglomeracji Mława zdominował
zebranie mieszkańców osiedla Przemysłowego, które odbyło się 20 listopada 2017 r.
Mieszkańcy zgłaszali także pomysły dotyczące innych inwestycji oraz dziękowali za
już zrealizowane zadania.

- Planujemy podłączyć do kanalizacji 2,5 tysiąca mieszkańców w ciągu dwóch lat –
mówił o największej w historii naszego samorządu inwestycji Burmistrz Miasta Mława
Sławomir Kowalewski. Apelował do mieszkańców o podłączanie się do
przykanalików. Jak przypominał, gdyby tego nie zrobili, Unia Europejska nałożyłaby
na miasto wysokie kary pieniężne, które de facto dotknęłyby samych mieszkańców.
Poza tym korzystanie z kanalizacji sanitarnej to duża wygoda i znaczna oszczędność
pieniędzy w porównaniu z używaniem zbiorników bezodpływowych, których
opróżnianie kosztuje znacznie więcej, niż comiesięczne opłaty za odbiór ścieków
siecią kanalizacyjną.

Burmistrz odpowiadał także na pytania przybyłych mławian odnośnie do tej i innych
realizowanych na terenie miasta inwestycji. Mieszkańcy dziękowali m.in. za
sygnalizację świetlną na skrzyżowaniu ulic Studzieniec i Aleja Marszałkowska oraz
budowę ul. Górnej. Poruszono także kilka tematów związanych z bezpieczeństwem
na terenie osiedla – m.in. ruchem samochodów ciężarowych na ul. Studzieniec.

Gospodarzem poniedziałkowego zebrania w sali Szkoły Podstawowej nr 4 w Mławie
był przewodniczący zarządu osiedla Przemysłowego Ireneusz Wypych.
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